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   TENEN DINERS PEL QUE VOLEN  
 
El passat dimecres 20 de juliol el Conseller Jané va confirmar que NO hi haurà la promoció 
d’accés al CME (400 agents nous), tal i com havia estat anunciat uns mesos enrere, 
segons ha dit per una manca de pressupost. Cal recordar que l’última promoció de Mossos 
va ser al 2011. Això afecta directament a la seguretat de tota la ciutadania de Catalunya, 
ja que el CME any rere any ha anat perdent efectius, i estem lluny de la xifra que es va 
marcar al 2006 (18267 agents), el màxim d’efectius que es va arribar va ser un total de 
17160 efectius, actualment som 16868 agents. 

 
Encara ens va sorprendre més 
quan vam sentir que les 
promocions d’ascens al CME 
continuaven endavant, sent un 
total de 39 places que ja havia 
anunciat, i es repartiran de la 
següent manera: 18 d'inspector, 
12 d'intendent, 8 de comissari i 1 
de major. 
 
És evident que aquests nous 
comanaments no reforçaran el dia 
a dia de les patrulles que donen 
cobertura al territori. 
 

Cal recordar que a finals de l’any 2015 la Generalitat va premiar amb un augment de sou 
als comanaments caps d’unitats, en canvi als agents de la bàsica (el gran gruix del CME), 
no se’ls va donar res del que ens va espoliar la Generalitat, ens deuen les pagues (part del 
2012, la del 2013 i 2014), deuen els vals de roba de paisà des de fa anys, els vals 
menjador pels agents que realitzen torns de 12h (es va comprometre l’actual Conseller fa 
molts mesos i encara esperem),...la majoria del CME no té una formació adequada, hi ha 
manca de material arreu, manca de concursos de trasllats, i sobretot portem una 
uniformitat lamentable, la qual no és operativa per una policia actual. Mirem 
altres policies, i estem a anys llum del seu material. 
 
Per observar en que mal gasten els diners, només cal mirar una mica el B.O.E i comprovar 
com el Govern de la Generalitat es gasta milions d’€ en moltíssimes coses totalment 
prescindibles, per contra deixa de banda la seguretat del nostre país, tot i estar en Nivell 4 
d’alerta antiterrorista i amb una manca d’efectius molt gran al CME. És en aquest cas 
quan podem dir la frase: tenen diners pel que volen, i per qui volen. 
 
Així doncs, des d’USPAC no estem d’acord en la cancel·lació de la promoció 
d’accés al CME, i encara menys d’acord en aquesta promoció d’ascens, ja que 
resulta que la base (ràtio policia-ciutadà) no augmenta, i per contra ràtio 
comanament-agent si ho fa, perquè en necessitem més comanaments?, els quals 
cobraran molt més que abans i no reforçaran en res el servei ordinari, volem 
premiar als de sempre? Perquè volem un Major?. De tot això quin benefici en 
traurà el ciutadà? 
 
Catalunya, 24 de juliol de 2016  


